
Referat skolebestyrelsesmøde  

Dato 27/02 2024 kl. 17.30-20.30 

Sted: Mødelokale Heerup 

Forplejning: Smørrebrød 

Deltagere: Malene Fischer Olsen, Andreas Feltsen, Signe Vendelbo Sørensen.  

Dennis Kjærulf og Mikkel Pehn (medarbejderrepræsentanter), Mir (elevråds repræsentant), 

gæster: Undervisningsmiljø repræsentanter Hanne, Michael, Amalie og Magnus. 

Fraværende: Erik Modin, Nadia Qureshi, Katja Ørskov Holmfred, Jan Christensen. 

Ledelsen: Gerhard, Lena Andersen. 

Ordstyrer: Andreas 

Dagsorden: 

Beslutnings punkt – Godkendelse af referatet (5 min.) 

godkendt 

Orienteringspunkt – Nyt fra elevrådet (10 min) 
Mir gav referat fra elevrådet, hvor der snakkes meget om hærværk og problematikkerne på 

toiletterne. Idéer til skolegårdene, samt hvordan vi kan synliggøre elevrådet. Forslag til 

elevrådet, til om de kan snakke om hvordan man kan styrke klassemiljøerne. En snak 

ledelsen også er optaget af, om en general forbedring af måden at behandle skolens 

lokaler m.m. på. 

Orienteringspunkt - Undervisningsmiljøvurdering.  
Oplæg ved Hanne og Michael. Se bilag (30 min) Eleverne Amalie, Magnus og Mir er med i 

arbejdsgruppen, som har været på et giveligt kursus, hvor der kom mange gode idéer frem 

til forbedring, af skolen undervisningsmiljø. De punkter der især blev drøftet, var toiletterne, 

lugt i klasserne samt forstyrrelser i undervisningen. Der blev besluttet at der afholdes et 

møde mellem udvalget og GW, så de forslag der nemt og hurtigt kan igangsættes sker nu, 

samt en drøftelse om hvordan og hvilke andre forslag der kan besluttes og på sigt 

igangsættes.  

 



Beslutningspunkt/ punktpunkt til drøftelse – Høringssvar vedr. feriedag (15 min) 
Bestyrelsen beslutter at udarbejde og sende Høringssvar. Malene laver udlæg og Signe 

giver sparring på dette. 

Orienteringspunkt/ beslutningspunkt – Skoledagen/morgenbånd/prioriteringer kommende 

skoleår (45 min) 
Gennemgang og oplæg fra GW.  

Kommentarer fra bestyrelsen:  

- Kortere skoledag virker til en accepteret løsning, mindre Idræt er en ærgerlig 

løsning. 

- En diskussion om dilemmaet om, om vi løser for meget og dermed ikke er stærke 

nok i signalet til politikkerne.  Skal vi synliggøre konsekvenserne for alle forældre?  

- Skolebestyrelsen bakker op om prioriteringerne.  

Orienteringspunkt - Regnskab skolefonden (15 min) 
Årsregnskabet blev omdelt og gennemgået af Gw. 

Punkt til drøftelse/ beslutningspunkt – Skoleudviklingssamtale. Se bilag (2 stk) (15 min) 
Fra skolebestyrelsen deltager Signe. GW præsenterede fokuspunkterne, 

matematikresultaterne, særligt fokus på faglig læsning i matematik, samt 

inklusion/deltagelsesmuligheder for alle, hvor vi især prioritere Co-teaching. Derudover vil vi 

fremhæve punkter fra trivselsundersøgelsen. 

Tilbagemelding fra samtalen sættes på som punkt på kommende Skolebestyrelsesmøde 

Flytning af skolebestyrelses-møde d. 14/5 (5 min) 
Vedtaget, flyttes til torsdag den 16/5 

• Ekstra punkt, Malene retter til og godkender. 

• Eventuelt 

Signe ref. Fra SKOK. Ungdomsskolen præsenterede sig selv. Hovedpunktet var det 

stigende problem om nikotinprodukterne. Under evt. blev en beredskabsplan uddelt om 

forebyggelse, opsporing og håndtering af sager med vold og seksuelle overgreb mod børn 

og unge. 

Følgende punkt tages op på kommende møde: 
- Tilbagemelding fra skoleudviklingssamtalen. 

- Mobilpolitikken. 



- Stigende nikotinproblematikker.  
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